
FOTO KRONIKA

Pred leti so se mimoidoči ob takšnih po-
segih v balkonsko arhitekturo precej zgražali.
Danes pa pravimo: poglej ga, kako zna varče-
vati z energijo! Pa še res je . . .

Govori se (kaj vse se danes govori...), da je
krajevna skupnost Kotnandanta Staneta pod-
pisala sporazum s tovarno IMV iz Novega
mesta. Znano je, da ima omenjena tovarna
težave s »skladiščenjem« počitniških prikolic
in menda so se zelo razveselili ponudbe iz
Šiške, da lahko del proizvodnje puščajo pred
bloki v omenjeni krajevni skupnosti. Govo-
rice še preverjamo...

Gnoj je zelo dragocena surovina. Ko bomo
iznašli tudi metodo, kako bi z njeno pomočjo
tudi iz besed kaj zraslo, bi takšno gnojilo za-
nesljivo vsakdo rad plačal s suhim zlatom . . .

Včasih se zgodi, da komunalci kakšno cesto,
pločnik ali travnik prcrijejo, napeljejo plin
ali elektriko, zasujejo — potem pa poza-
bijo, kje je napeljava. To ni prijetno, saj mo-
rajo spet razkopati vso cesto, pločnik ali ze-
lenico. Zdaj so iznašli učinkovito metodo
označevanja prekopavanj. V parku Na jami
so lako spomladi plinski' komunalci nekaj
prekopavali in da se čez eno leto ne bi izgu-
bili, pustili na prizorišču — bagrovo čeljust.
Lepotna napaka te tnetode je le v tem, da
bodo kmalu ostali brez strojev, če bodo tako
označevali prizorišča svoje — nemarnosti...

Prizor sicer ni romantičen in bi bil pujsek,
ki smo ga včasih žrtvovali za novoletno po-
jedino, veliko bolj fotogeničen kot kosl zmrz-
njene svinjine. Tda zdaj ne smemo biti iz-
birčni:. ee bomo pridni, vareni in pametni,
bodo tudi pravi, veliki pujski še krasili na-
še mize!

Ni sicer čisto pravilno, toda senu nepoučeni
rečejo tudi slama. Ni sicer pravilno, toda
praznemu govoričenju na sejah nekateri re-
čejo tudi mlatenje prazne slame. In ker seno
(slarno) shranjujemo na kozolcih, bi tudi za-
pisnikom in nekaterim delegatskim materi-
aloin poslej lahko rekli — natnizni kozolci.
To nc bi bilo čisto pravilno — škodilo pa
tudi ne b i . . .

Parkirišče (začasne) prihodnosti. Prcdlaga-
mo, da o tem prizorčku temeljito razmislimo.
Morda bi kazalo sprejeti desetletni program
izgradnje kolesarskih stez, razpisati posojilu
za kolesarske steze in uvesti kolesarski di-
nar. O kolesarskih obvoznicah bomo razmi-
šljali v naslednjem srednjeročnem obdobju!
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